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Protokół Nr 36/2020 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 8 grudnia 2020 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

4. Roszak Joanna – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

3. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Wydatki na drogi gminne (remonty, zakup kamienia) oraz możliwości zakupu sprzętu np. 

równiarki, do prawidłowego funkcjonowania brygady remontowo-budowlanej w Gminie 

Dąbrowa Biskupia. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 15:00 

otworzył posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji, Wójta Gminy oraz 

pracowników Urzędu Gminy referujących poszczególne tematy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Wydatki na drogi gminne (remonty, zakup kamienia) oraz możliwości zakupu sprzętu 

np. równiarki, do prawidłowego funkcjonowania brygady remontowo-budowlanej w Gminie 

Dąbrowa Biskupia. 

Pani Magdalena Kuberska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Adam Rybczyński – Czy planujemy jakieś budowy dróg? 
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Wójt Gminy – W przyszłym roku planujemy dokończyć przebudowę drogi Modliborzyce-

Brudnia.  

Radny Adam Rybczyński – Co z równiarką? 

Pani Magdalena Kryszak – Obecnie jest w naprawie. 

Radny Adam Rybczyński – Czy w okresie zimowym będzie do dyspozycji? 

Pani Magdalena Kryszak – Tak. 

Radny Adam Rybczyński – Co z drogą Przybysław-Sędzin? 

Pani Magdalena Kryszak – Wszystko zależy od tego, czy rolnicy wyrażają zgodę na poszerzenie 

drogi i czy pomogą w odwiezieniu zebranej ziemi.  

Radny Adam Rybczyński – Porozmawiam z rolnikami. W pierwszej kolejności powinniśmy 

usunąć tam zakrzaczenia.  

Pani Magdalena Kryszak – Sprawdzimy to.  

Radny Adam Rybczyński – Chciałbym zgłosić, że mrugają lampy przy posesji nr 70 i niedaleko 

9A w Przybysławiu.  

Pani Magdalena Kryszak – Zgłoszę to do Enei.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad.3. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku. 

Komisja opracowała plan pracy na I półrocze 2021 roku, stanowiący załącznik do protokołu. 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Radny Janusz Czarniak – Jadąc do Zagajewiczek od drogi wojewódzkiej jest znak „Zagajewice 

2 km”, a nie ma żadnego znaku o Zagajewiczkach.  

Pani Magdalena Kryszak – Zgłoszę to.  

Radny Piotr Kołodziej – Co z montażem lamp zgłaszanych w ciągu roku. 

Pani Magdalena Kryszak – Będą montowane w miesiącach styczeń-luty przyszłego roku.  

Ad.6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 8 grudnia 2020 r. , godz. 16:30 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Monika Wochna    Adam Rybczyński 


